



GRAND CENTRAL HOTEL SHANGHAI 上海大浦店

上海市九江路505号 No.505 Jiujiang Rd. Shanghai 电话/Tel: +8621 53538888



CENTRAL HOTEL SHANGHAI 主管和太循床

上海市九江路555号 No.555 Jiujiang Rd. Shanghai 电话/Tel: +8621 53965000





上海市福州路603号 No.603 Fuzhou Rd. Shanghai 电话/Tel: +8621 63223673

网址/Website: www.wbh-sh.com



酒店官方微博 Official Weibo



酒店官方微信 Official WeChat

WORLDHOTELS



宝粤轩 Bo Yuet Hin (3F)



香港美食文化周

宝粤轩中餐厅带您体验香港富豪酒店舌尖上的美食奥秘!来自富豪金殿首席中菜行政总厨杨嘉辉师傅携手宝粤轩厨师团队,为您呈现至臻非凡的经典粤菜套餐及零点菜肴。

美食周套餐 A RMB 598 每位

美食周套餐 B

RMB 428 每位

另有零点菜单可供选择,以上价格加收15%服务费

时间: 2018年4月16日至4月20日

营业时间: 11:00-14:00 17:30-22:00

预订电话: 021-53538888转60306或60138 地址: 上海市九江路505号上海大酒店三楼

Hongkong Food Culture Week

Experience an authentic Regal Flavor at Bo Yuet Hin Chinese Restaurant with Christopher Yeung, Chief Executive Chinese Chef of Regal Palace, together with the best culinary brigade both from Regal Hongkong Hotel and Bo Yuet Hin Chinese Restaurant.

Set Menu A RMB 598 per person

Set Menu B RMB 428 per person

A la carte menu is also available. All prices are in RMB and are subject to 15% service charge

Date: From 16th April to 20th, 2018

Operation Hours: 11:00-14:00 17:30-22:00

Reservation at 021-53538888 ext. 60306 or 60138

Add: 3F, 505 Jiujiang Rd, Shanghai











新闻 NEWS





第19届农心杯世界围棋团体锦标赛在上海大酒店圆满收官

2月26日至3月1日,第19届农心辛拉面杯世界围棋团体锦标赛在上海大酒店举行。此次盛会,中日韩围棋领军人物齐聚上海大酒店为围棋爱好者贡献了一场又一场精彩的赛事,而上海大酒店凭借多年承办围棋赛事的经验,以出色的会场布置与执行、高规格的专属优质服务理念,为参赛选手、组织者以及嘉宾提供了与赛事相匹配的酒店优质服务体验,也给大批媒体和粉丝留下了美好的印象。

The nineteenth session of the "Nongshim" Cup was held at the Grand Central Hotel Shanghai

On February 26 and March 1, the 19th Nongshim Cup, it was held at Grand Central Hotel Shanghai. The tournament held in the hotel brought go lovers brilliant wars among the best go players from China, Japan and South Korea. Meanwhile, with its rich experience of holding go tournaments, delicate site arrangement and implementation as well as supreme dedicated service concept, Grand Central Hotel Shanghai offered go players, tournament organizers and audiences great service suitable for such a top-level competition and left a wonderful impression on the media and fans.



新闻 NEWS







上海大酒店被Agoda授予"2017年度金环奖"殊荣

上海大酒店在全球知名订房网Agoda(安可达)举办的2017年度颁奖典礼上,被授予 "2017年度金环奖"殊荣。作为全球知名的酒店预订网站,Agoda网站会通过酒店评分、房量、价格、客人预订过程中的整体体验,以及入住过程中的满意程度评论,在全球酒店中评选出1%的酒店作为获奖者。作为获奖者,上海大酒店将继续致力于为全球宾客打造并 传递超凡的在线客房预订体验,为宾客提供感受超乎想象的下榻体验。

Grand Central Hotel Shanghai Awarded "2017 Gold Circle Awards" by Agoda

Grand Central Hotel Shanghai was awarded "2017 Gold Circle Awards" at 2017 award ceremony held by Agoda. As a world-renowned hotel booking website, Agoda singled out 1% of global hotels as award winners based on hotel ratings, the number of rooms, price, guests' reservation experience and satisfaction. As an award winner, Grand Central Hotel Shanghai will stay continuously committed to providing extraordinary online hotel booking services for global guests and bringing them incredible experience during their stay.

|大堂酒吧 Lobby Bar (1F)[|]



当"糖果"爱上蛋糕。。。。。。

位于酒店一楼的大堂酒吧设计典雅现代,悠扬的钢琴伴奏和宁静的气氛为往来宾客提供了 商务洽谈及小憩之好去处,现为您推出系列新品咖啡。

- 焦糖卡布基诺

- 榛果卡布基诺

- 焦糖拿铁

- 榛果拿铁

以上任意一款咖啡配精美蛋糕一份,人民币68元,免收15%的服务费。

营业时间: 7:00-24:00

预订电话: 021-53965000 转 80116

地址:上海市九江路555号王宝和大酒店一楼大堂吧

When coffee falls in love with cake

The elegant, contemporary-style Lobby Bar provides you with a peaceful place to meet friends and enjoy coffee, tea or a cocktail. Now we'd like to introduce some new coffees for you.

- Caramel Cappuccino

- Hazelnut Cappuccino

- Caramel Latte

Hazelnut Latte

Any of the coffee above plus a piece of dedicate cake ONLY charges RMB 68, free of the 15% service fee.

Operation time: 7:00-24:00 Tel: 021-53965000 ext. 80116

Add: 1F Lobby Bar, 555 Jiujiang Rd, Shanghai



咖啡厅 Coffee Shop (2F)

小火锅自助晚餐, 小龙虾无限畅享

在去年小龙虾畅享自助晚餐受到食客的热捧后,今年5月1日至7月31日期间,王宝和大酒店二楼咖啡厅小龙虾畅享自助晚餐再度来袭!王宝和的小龙虾每日新鲜直达、每只精挑细选,壳薄鳃白、肉嫩鲜甜、富有弹性。冰镇小龙虾清新健康、十三香小龙虾香味扑鼻、椒盐小龙虾酥脆味美,产地直送的好食材搭配蟹宴老字号的烹饪技巧,构建出王宝和小龙虾色香味俱全的高品质。自助餐内还包含每人一份的小火锅,养生清汤锅底搭配蔬菜、牛羊肉等火锅配菜健康美味,还有品种丰富不可错过的烧烤系列、美味的西式甜点、多种口味的哈根达斯冰淇淋、及小龙虾披萨、蟹粉披萨、蟹粉春卷等王宝和创意点心,更给这美妙的一餐带来惊喜!现仅需人民币308元,加15%服务费。更有以下优惠等着您!

- 自助餐券十张起售只需人民币238元/张
- 1.3米以下儿童半价
- 指定软饮料和本地啤酒无限量畅饮

营业时间: 17:30-21:30

预订电话: 53965000转80209, 敬请提前预订

地址:上海市九江路555号王宝和大酒店二楼咖啡厅









Hot-pot buffet dinner with unlimited crayfish

The Crayfish unlimited will be served everyday from May 1 to Jul 31. Every carefully selected fresh crayfish is of good appearance and high flesh percentage, tender and elastic texture, and palatable taste. The buffet also includes a little hot pot for each customer which, with a soup base capable of health promotion and adding to the flavor of red meat boiled inside, delivers a tasty flavor to your buds. We also provide a series of barbecues, desserts, Haagen-Dazs, crawfish pizza, crab pizza, crab spring rolls, and other creative snacks. The Hotel will charge you only 308 Yuan, plus a 15% service fee for the excellent crawfish feast, top services, first rate environment, and much more!

- Only need RMB 238 net when purchasing 10 tickets
- Half price for children under 1.3 meters
- Unlimited soft drinks and designated beer are included Reservation at 53965000 ext. 80209, advanced reservation is required

Operation time: 17:30-21:30

Add: 2F Coffee Shop, 555 Jiujiang Rd Shanghai



上海餐厅 The Shanghai Restaurant (2F)

厨师长推荐

洋溢着浓郁中式古典风格的上海餐厅华丽气派,以零点蟹菜、本帮菜及淮扬菜为特色的传统中式佳肴定会令您流连忘返。上海餐厅厨师长为您精心准备了以下特色佳肴供您选择:

-香椿拌豆腐 38元/例

-蒜珠烧鮰鱼 168元/例

-韭黄炒银鱼 88元/例

-竹笋枸杞藤 48元/例

-白米虾(盐水,苔条) 98元/例

-热吃烤子鱼 68元/例

-春笋虾仁蒸饺 26元/例(2只)

以上价格均加收15%服务费

营业时间: 11:30 - 14:00 17:30 - 22:00

预订电话: 021-53965000 转 80209

地址:上海市九江路555号

王宝和大酒店二楼上海餐厅











Chef's Recommandation

The Shanghai Restaurant on the 2nd floor features hairy crab cuisine, traditional Shanghai cuisine and Huaiyang cuisine in an atmosphere of refined, classical Chinese style. Now our chef prepares delicacies for you during this season.

*Toona Sinensis with Tofu	RMB 38
*Braised Channel Fish with Garlic	RMB 168
*Stir-Fried Whitebait with Hotbed Chives	RMB 88
*Sautéed Bamboo Shoots with Wolfberry fruit cane	RMB 48
*Salt Water Boiled White Shrimp / Boiled White Shrimp with	Seaweed RMB 98
*Deep-Fried Flavored Anchovies	RMB 68
*Steamed Bamboo Shoot and Prawn Dumplings	RMB 26 (2 dumplings)

All the prices are subject to 15% service charge

Operation time: 11:30-14:00 17:30-22:00 Tel: 021-53965000 ext. 80209

Add: 2F Shanghai Restaurant,
555 Jiujiang Rd, Shanghai



大堂酒吧 Lobby Bar (1F)





春季特饮——草莓鸡尾酒系列

大堂酒吧开阔的挑高空间,伴随着流淌音乐,是商务会谈、亲友小憩的理想场所。即日起为您推出草莓鸡尾酒系列:草莓白朗黛、草莓牛奶酷乐、草莓冰霜大吉利及草莓之吻四种选择,每款只需人民币68元/杯。这个春季,在大堂酒吧享用一杯草莓鸡尾酒,尽情沐浴午后的温暖阳光,开启一份美丽心情。

营业时间: 8:00 - 24:00

预订电话: 021-53538888 转 60158

地址: 上海市九江路505号上海大酒店一楼

Strawberry Cocktail of Spring Drinks

Our bright and airy Lobby Lounge is an ideal place to meet business colleagues or friends over a coffee or cocktail. From now on, we provide you with four selections of Strawberry Cocktail series. They are Strawberry Blonde, Strawberry Cream Cooler, Strawberry Frozen Daiquiri and Strawberry Kiss for your choice at RMB 68 per glass. In this spring, enjoy one glass of Strawberry Cocktail in the afternoon, and you'll have a beautiful mood.

The prices are subject to 15% service charge.

Operation Time: 8:00-24:00

Reservation at 021-53538888 ext. 60158

Add: 1F, 505 Jiujiang Rd, Shanghai

咖啡厅 Coffee Shop (1F)

春暖食鲜, 创意国际自助晚餐

在这个春暖花开的季节,咖啡厅为您带来了清新、健康的季节特色国际自助晚餐体验。这里有来自南美洲及太平洋的海鲜、中国风的烤鸭等各色美食任您畅享,更有一人份龙虾、鳕鱼、鹅掌鲍鱼三款招牌料理供您三选一。高品质的牛羊排由大厨现场烹制,为您私人订制香气四溢的专属美味。5月1日起,小龙虾系列菜品等季节特色各种河海鲜,让您的味蕾体验季节的更替,还有精美甜品、进口冰激凌都是不可错过的美味哦!期待您和您的家人朋友在此舒适的环境中获得愉悦的享受!现只需人民币328元,需加收15%服务费,同时我们还为您提供以下优惠:

* 指定软饮料和本地啤酒无限量畅饮

* 1.3米以下儿童半价

*购10张以上自助餐券可享每张人民币258元净价

营业时间: 17:30-21:30 预订电话: 021-53538888转60136

地址:上海市九江路505号上海大酒店一楼







Fresh & Healthy International Buffet Dinner

This spring the Coffee Shop brings you the experience of Fresh & Healthy buffet dinner. We will offer you seafood from South America and the Pacific Ocean, and Chinese-style roast duck. Moreover, the coffee shop offers an individual portion of the following three signature dishes: lobster, codfish, and braised goose web with abalone, from which you can choose one. You can order high-quality steaks and lamb chops onsite and the chef will freshly prepare them for your own taste. From May 1, the Crayfish will be served everyday and we provide varieties of river fish and seafood for you. You can never miss the exquisite desserts and imported ice creams! Come and enjoy with your family and friends at RMB 328 per person, the price is subject to 15% service charge.

- * Unlimited soft drinks and designated beer are included
- * Half prices for children under1.3 meters
- * Only need RMB 258 net per person while purchases 10 buffet coupons or more

Operation Time: 17:30-21:30

Reservation at 021-53538888 ext. 60136

Add: 1F, 505 Jiujiang Rd Shanghai



宝粤轩 Bo Yuet Hin (3F)

午市港式点心畅享

悠闲的午休时间是幸福而又奢侈的享受。上海大酒店三楼宝粤轩餐厅的午市港式点心畅享全新升级,只需人民币158元净价。酒店的厨师团队为食客们精心选料、用心烹制,多款点心款款精致,让您目不暇接,更有金牌乳鸽畅享。看着满满一桌色香味俱全的港式点心,幸福的感觉就这样油然而生,快来宝粤轩感受不一样的午餐体验吧!

午餐时间: 11: 00-14: 00

预订电话: 021-53538888转60306或60138

地址:上海市九江路505号上海大酒店三楼宝粤轩

Cantonese-style Dim Sum Set Menu

The leisurely lunch time is to enjoy the happiness and luxury. On the third floor of the hotel Bo Yuet Hin restaurant launched dim sum lunch set menu at RMB 158 net. New food is upgraded, and you can enjoy unlimited pigeons. The chefs choose the materials carefully and take great care to cooking. When looking at the Cantonese-style Dim Sum at a table, the feeling of happiness arises spontaneously. Come and enjoy the different lunch experience!

Operation Time: 11:00-14:00

Reservation at 53538888 ext. 60306 or 60138

Add: 3F,505 Jiujiang Rd, Shanghai



